
Agenda til bestyrelsesmøde på HIRK tirsdag den 8/4 2021 kl. 19 på HIRK 
 

1. Mødedeltagere: Mia, Lisbeth, Suzanne, Anette, (Susanne, Mette – drift) 
 

1. Afbud fra: Ingen 

Ordstyrer: Mia 

Referent: Susanne/Mia 

2. Godkendelse af dagsorden. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde.  
 

 
4. Evaluering af påskeridning Mette – punktet afsluttet 

Det var stor tilfredshed og sidste omgang Corona kompensationsridning sker i uge 27. 
De tre dage med ekstra eneUV gav en tilfredsstilende overskud. 

 
5. Generalforsamling – punktet henstår indtil vi kan afholde dette (Mia) 

Det overvejes om det i maj er godt ok vejr til at det evt. kan afholdes udendørs såfremt 
forsamlingsforbud er på >50 personer. Bestyrelsen drøfter på ny dette i 1/5. 
 

6. Nyt fra udvalg  
(Hver udvalgsformand fremlægger status, for udvalg uden bestyrelsesmedlemskab 
fremlægges den evt. status der er modtaget fra driften) 
 
a) Økonomiudvalg-hvordan ser situationen ud nu?  

A1) Status på økonomi i jan-feb-marts, hvor meget skal opstaldning evt stige i de næste 
12 måneder ? 
Vi afventer at der er afstemt nogle flere måneder for beslutning tages. 
 
A3) Roskilde Kommune, Mia har kontaktet kultur og idræt for en snak om evt. tilbud til de 
foreninger som er meget mere ramt af Corona end andre. Har vi modtaget svar på om de 
har overvejet noget ekstra hjælp her. En Rideklub med nedluk har fortsat alle faste 
udgifter Corona eller ej og det lider vi under. Det er dyrt at drive 17 rideskole mens der er 
nedlukket. Aktion Mia  
RK kan godt se at vi falder udenfor de retningslinjer de har sat for støtteordninger. De har 
meddelt at vi må henvende os hvis vi får økonomiske udfordringer vi ikke selv kan løse og 
de henviser til de åbne Cororna puljer – også pkt. B2 
 

b) Sponsorudvalg 
Hvad skal vi ansøge om i de forskellige puljer ? (Rideskoleheste, kørselslag til 
containerplads, barriere til ridehus – hvis budget ikke dækker dette, flere nye spejle ?) Til 
alle ansøgninger skal der foreligge noget konkret at søge på og et tilbud på det ansøgte. 
 
Der er pt. gang i flere fonde og puljer– se nedenfor. 
 
B1) Roskilde Kommune Aktion Lisbeth og Anette)  
Der kan søges en renoveringspulje i RK, ansøgningsfrist seneste 15/4   
Det besluttes at ansøge denne pulje for hjælp til noget der falder indenfor puljes formål 
(bygninger) Lisbeth og Anette  
 



B2) DIF og DGI's corona-hjælpepulje Aktion Mette og Susanne 
Puljen er fra 1. marts kl. 12 til 26. marts kl. 12 åben for ansøgning fra idrætsforeninger, der 
oplever negative økonomiske konsekvenser som følge af nedlukning for aktivitet i forbindelse 
med COVID-19. Puljen vil kunne ansøges om tilskud til dækning af tab i perioden 1. januar 2021 - 
31. marts 2021. Det er en noget ”tung” pulje at skrive ansøgning til da der skal foreligge en 
økonomisk dokumenteret  beregning på tab. Det besluttes at lægge noget tid i det, da vi har lidt 
store tab i jan og feb og ind i marts.   
 
Vi har her ansøgt om det dokumenterede tabsbeløb for Q3 på i alt 23200,- som var det tab vi 
kunne dokumentere at have haft i i 2021  og der er ansøgt om hjælp til køb af flere 
rideskoleheste, da der i år kun er afsat 16.000 på budget udover hvad vi evt. kunne tjene i ekstra 
overskud – og det har Corona sikret vi ikke kommer til at have. 
  
 

B3) Endelig er DIFs alm. foreningspulje er åbent. Aktion Mia 

Idrætsforeninger kan søge økonomisk støtte i DIF og DGI’s foreningspulje, som hvert år 
uddeler ca. 44 mio. kr. Ansøgningsfrist 31/5, 31/8 og 31/10. Der er 44 mil. Og der var her 
vi fik til udebane og spejle tidligere. Det bør overvejes om der her skal ansøges til 
belægning bag stald, hest eller barriere i det nye ridehus, hvis det ikke kan dækkes af det 
tildelte byggeprojekt fra RK.   
 
Mia skriver en ansøgning på hhv. kørelag bag stald samt træ til barriere. 
 
B4) Bankfonde der kan ansøges Aktion Anette og Lisbeth 
Nordea fonden er ansøgt om 50.000 til en rideskolehest og udstyr. 
 
Spar nord fonden er endnu ikke åbnet. 
 
Sydbank puljen er endnu ikke ansøgt. 
 
B5) Der er i marts åbnet en ekstra Corona hjælpepulje for hestehold Aktion Mia 
 
Vi afventer at denne puljer åbner – i denne kan ansøges om dækning af udgifter til 
hestehold under nedlukninger. 
 
 

c) Stævneudvalg 
Kalender på hjemmeside samt antal ridedage er opdateret de sidste godkendte stævner. 
 
 

d) Opstalderudvalg:   
Frivillige timer:  
Mette syntes det er svært at føre regnskab med de frivillige timer – der er derfor sendt et 
skriv ud vedr. dette, så driftsopgaver ikke løses med frivillige timer hvis arbejder eks. 
kunne løses bedre med maskinkraft.  
 
 

e) Underviserudvalg og rideskole 
 
E1) Status på ansøgninger efter en ny UV til halv søndag Aktion Mette 
Ny underviser til søndag ansat – vi søger fortsat efter UVere da vi gerne vil have delt 
søndag i to. 
 



E2) Udvidelse af rideskolen og bedre afvikling af holdrækkefølge – Aktion Mette  
Det vil kræve indkøb af 1-2 rideskoleheste når økonomi er til det. 
Det besluttes at der kan købes en ny hest/pony såfremt der kan findes en til rimelige 
penge, vi står og mangler en da flere heste nu står til udskiftning. 
7 rideskolehold er nu op skrevet med en ekstra plads. Desuden skal rækkefælgen på 
søndagshold ændres så hestene ikke skal sadles op for ofte, lige som begynder 30 min skal 
ændres til at være uden galop. 
 
E3) Der er kommet nye regler for ryttermærkekoncept. Mette har indkaldt DRF til et 
møde for afklaring af de nye kurser.  Aktion Mette 
Der afholdes møde med DRF 13/4 kl. 19 med Mia og Mette 
 

f) Hjælperudvalg Suzanne 
Suzanne hygger med pizza på næste hjælpermøde. Gruppen trænger til at samles og 
starte godt op igen efter Corona Suzanne 
 
 

g) Nyt fra Driften  
 
G1) Status på mødet med skovfoged  4/3.  Aktion mette 
Vi afventer fortsat kort og opmærkning opdateres. 
 

7. Nyhedsbrev via klubmodul 4 gange årligt. Så læge der er Corona er det vurderet at der er 
rigeligt med infoer til medlemmerne, derefter skal det tilstræbes at få udarbejdet 
nyhedsbreve. Aktion Mia 
Afventer Corona er afviklet 
 

8. Nyt fra Kommune, Miljø, DRF og D3.(De ansvarlig for området fremlægger, hvis der er nyt 
siden sidste møde) 
Intet nyt 

 
 

9. Evt. (Indkomne forslag behandles her og alt hver der vedrører udvalgsemner videresendes til disse 
for sagsbehandling.) 
 
9.1) Tilbud om brug af nyt ridehus for underviser udefra - Der er forfattet et brev der er udsendt til 
nogle beridere der kan komme fast 1-2 gange om ugen og tilbyde dressur og spring UV for ryttere 
på HIRK samt ryttere udefra.  
Vi får allerede nu mange forespørgsler på dette.  Og dermed vil mange flere kunne få glæde af de 
ekstra faciliteter HIRK får. Aktion Mia og Mette 
Vi er i dialog med flere dressurundervisere og tænker også at kontakte en spring underviser. 
 
9.2) Voltegering vil gerne ind og bruge ridehus 1-2 gange om måneden Aktion Mia og Mette 
Det er aftalt med voltegering at de godt kan lukke ride huset blot det varsles. 
Desuden ønsker Mia at de mindes om, at det er en god ide at de skriver til hende, hvis de ikke 
kommer og  bruger ride huset de dage de pt. står til at kunne bruge 20m volten. Mia vil så sikre det 
lægges på FB. 

 
 
10. Næste møde den 18/5 2021 


